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Minnesanteckningar beredningsgruppen 24-10-16 
 

Närvarande: Sofia Ringvall och Ann-Britt Ekvall (Region Jönköpings län), Jenny Andersson (Vaggeryd), 

Cristoffer Lundmark, Sofia Nyström och Timmy Johansson (Jönköping), Lotta Knutsson (Habo), Åsa 

Smedberg (Fk), Mia Alfredsson och Peter Hedfors (förbundet). Mötet hölls på Lärcentrum, Jönköping.  

 

1. Öppnande med incheckning 

Ordföranden Sofia hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Incheckning.  

 

2. Dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

3. Minnesanteckningar 

Minnesanteckningarna från mötet 240823 godkändes.  

 

4. Aktuellt i förbundet 

Peter och Mia kommenterade skriftliga informationen om aktuellt, bl a att förbundet nu 

övergår till en ny mailadress, finsam@samordningsv.org. 

Vad gäller RISE modell för beräkning av socioekonomiska effekter med stegförflyttning ansåg 

gruppen det intressant att pröva modellen. Vi återkommer till frågan när året är slut, innan vi 

bestämmer om modellen ska användas framåt. 

 

5. Ansökan om fortsatta medel till IT-spåret 

Peter kommenterade ansökan som kom häromdagen och informerade om vilka 

kompletteringar som Höglandets samordningsförbunds beredningsgrupp redan har begärt 

från Region Jönköpings län. 

 

Gruppen diskuterade ansökan. Följande synpunkter framkom: 

Det är anmärkningsvärt att ansökan kopierats från 2022, utan uppdateringar av läget och 

tankar om framtida utveckling. 

De frågor och synpunkter som framförts från Höglandet är relevanta. 

Ett resonemang saknas om vilka överväganden som gjorts och slutsatser som dragits utifrån 

utvärderingen som gjordes i våras. Extra viktig är argument kring för- och nackdelar med de 

olika förslagen till alternativ finansiering. 

Har man övervägt en breddning till personer som har andra diagnoser inom 

neuropsykiatriska spektret utöver högfungerande autism, som har motsvarande behov av 

stöd vid utbildning? 

 

Även om IT-spåret är en mycket bra satsning för de personer i målgruppen som kommer in 

på utbildningen så bedömer gruppen att det inte är rätt användning av de begränsade medel 

som förbundet disponerar. Arbetssättet är tillräckligt prövat för att kunna implementeras. 
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Dessutom uppfyller IT-spåret inte kravet att insatser som förbund finansierar ska utföras av 

medarbetare hos någon av medlemmarna. 

 

Beslut: 

Att framföra till Region Jönköpings län att vi  

- undrar om man övervägt en breddning av målgrupp för utbildningen till personer med 

andra former av neuropsykiatriska funktionsvariationer  

- önskar en komplettering med vilka överväganden som gjorts utifrån utvärderingen, 

särskilt vad gäller alternativ finansiering. 

Att föreslå att styrelsen avslår ansökan om medel. 

 

Jenny Andersson anmälde att hon inte deltog i förslag till beslut till styrelsen. 

 

6. Lex Heller 

Peter presenterade en rapport som han skrivit om inkomna Lex Heller-anmälningar, med stor 

hjälp av AI-stödet Aiden (Chat-GPT). Totalt 47 anmälningar har kommit in sedan starten. Mia 

redovisade vad hon gjort med anledning av de inkomna anmälningarna.  

 

I rapporten ges fyra rekommendationer:  

• Förbättra samverkan och koordinering mellan vårdgivare, Arbetsförmedlingen och 

Försäkringskassan, särskilt vid övergångar för individer mellan olika stödinsatser och 

rehabiliteringsåtgärder.  

• Stärk rutinerna för inskrivning och bedömning av individer med särskilda behov, och 

säkerställ att det finns tillräckligt med handläggare som kan bemöta dessa individer på rätt 

sätt.  

• Tydligare ansvarsfördelning mellan aktörer och snabbare handläggning för att undvika 

att individer hamnar mellan stolarna, särskilt vid bedömningar av arbetsförmåga och 

sjukersättning.  

• Ökad flexibilitet för AI-beslut inom Arbetsförmedlingen så att handläggare kan göra 

individuella bedömningar när AI-systemet inte ger rätt stöd.  

 

Gruppen ställde sig positiv till både Lex Heller som arbetssätt och de åtgärder som vidtagits. 

Anmälningar av liknande problem kommer även in i regionens system Synergi och psykiatrins 

Händelsråd, till personligt ombud och till Försäkringskassan. Sammansättningen av en 

gemensam arbetsgrupp diskuterades. 

 

Beslut: att ge Mia i uppdrag att bjuda in till möte med de berörda, för att diskutera möjligt 

samarbete framåt. 

 

7. Genomlysningen 

Joakim Tranquists rapport om dagsläget i genomlysningen kommenterades. För- och 

nackdelar med olika upplägg av samlingen 20 nov diskuterades. 

 

Beslut: Mia får i uppdrag att lyssna med Trankvist om lämpligt upplägg på strategidagen. 
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8. Behovsanalysen 

Mia visade vilka tillägg som gjorts efter samtalet på strategidagen. Häromdagen kom 

uppgifterna från MUCF om arbetet med UVAS 2022. Hon lovade uppdatera med dem. 

 

Ett försök gjordes att förtydliga behoven just nu. Det var svårt. Alla var överens om att 

behoven kan skifta snabbt, bl a beroende på vilka förslag som kommer vad gäller 

aktivitetsplikt och ökade drivkrafter för minskat behov av försörjningsstöd, demografiska 

utvecklingen och AFs bedömning av vilka de ska arbeta med. Även vad som kommer fram i 

den pågående genomlysningen kan påverka hur vi bör tänka framåt vad gäller vilka behov 

just vårt förbund bör prioritera att arbeta med. 

Fråga ställdes hur andra förbund arbetar som har en stor kommun och flera mindre. Mia 

erbjöd sig att göra en spaning, men konstaterade direkt att förbund som prioriterat 

individinriktat arbete (ofta i samverkansteam) söker efter former för gruppverksamhet 

medan förbund som arbetar med gruppverksamhet diskuterar lämpliga sätt att utveckla 

individuella stödet.  

 

Beslut: att återkomma till fördjupade samtal om behovsanalysen när vi fått genomlysningen 

presenterad för oss. 

En önskan framfördes om att i god tid innan nästa möte (3 dec) få en tydlig uppgift vad vi ska 

förbereda från respektive organisation. 

 

9. Kompetensutveckling 2025 

Peter kommenterade läget vad gäller ekonomin för kompetensutveckling 2024. 

Behov och prioriteringar i budgeten under 2025 diskuterades. 

 

10. Övriga frågor 

Det fanns inga övriga frågor. 

 

11. Kommande möten 

20 nov strategidag med styrelsen inkl offentligt styrelsemöte. Plats SVF, Jönköping. 

3 dec kl 13.15-16 på AME Vaggeryd. Gemensam lunch innan mötet 12.30 för dem som 

anmäler sig 

22 januari 2025 kl 13.30-14.30 digitalt möte i Teams. 
 

12. Utcheckning 

Mötet upplevdes som bra. Vissa upplevde det rörigt och önskade tydligare struktur, andra 

betonade vikten av att vi kan prov-tänka ärligt. Mötet präglades av osäkerhet kring vad som 

kommer att komma fram i genomlysningen och hur det kan påverka insatserna.   

 

13. Sofia R tackade alla och avslutade mötet. 

 

Sekreterare   Justeras 

Peter Hedfors   Sofia Ringvall 

Förbundschef   Ordförande 
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